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Antwoord college 
 

De Hikvision camera’s worden momenteel nog op 2 plaatsen gebruikt. Dit 
zijn plaatsen waar ofwel geen burgers komen, ofwel voornamelijk 

medewerkers van de stad. 
 

De eerste plaats is de livestreaming van de slechtvalk(en) op de Sint 

Romboutstoren. 
 

De andere wordt gebruikt op een plaats waar momenteel nog medewerkers 
gelokaliseerd zijn en die voor het overige vooral als stockage wordt gebruikt. 

Doeleinde is bewaking gebouw. Vastgoedmanagement liet, in dit verband, 
weten dat de site nog deels in uitbating is door de stad en dat het 

camerasysteem ter plekke nog minstens 3 jaar nodig is. De camera werd 
geplaatst om de veiligheid van de site te verhogen. 
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